



Hudson

AVIS PUBLIC

est, par les présentes, donné:

QU'À la séance extraordinaire du Conseil de la Ville d'Hudson, tenue au Centre Communautaire le 4 octobre 2017, le règlement suivant fut présenté et adopté:

**RÈGLEMENT N° 695-2017
AUTORISANT UN EMPRUNT AU
MONTANT DE UN MILLION QUATRE
CENT MILLE (1 400 000 \$) DOLLARS
POUR LA CONSTRUCTION D'UN
NOUVEAU Puits D'EAU POTABLE**

Ce règlement ayant été approuvé le 27 novembre 2017 par le Ministère des affaires municipales et de l'occupation du territoire, il entre en vigueur conformément à la loi.

Ce règlement peut être consulté à l'Hôtel de Ville, 481 Main, Hudson, durant les heures régulières qui sont de 08h30 à 16h30, du lundi au vendredi.

**Donné à Hudson
Le 6 décembre 2017**

PUBLIC NOTICE

is, hereby, given that:

At the special meeting of the Council of the Town of Hudson held at the Community Centre, on October 4th, 2017, the following by-law was presented and approved:

**BY-LAW N° 695-2017 AUTHORIZING
A LOAN IN the AMOUNT OF A
MILLION FOUR HUNDRED
THOUSAND (\$ 1 400 000) DOLLARS
FOR THE CONSTRUCTION OF A NEW
DRINKABLE WATER WELL**

Since this by-law was approved on November 27, 2017 by the Ministry of Municipal Affairs and Land Occupancy, it comes into force in accordance with the law.

This by-law is available for consultation at the Town Hall, 481 Main, Hudson, during working hours which are from 8:30 a.m. to 4:30 p.m., from Monday to Friday.

**Given at Hudson
On December 6th, 2017**

*Mélissa Legault
Greffière / Town Clerk*